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Fraværende:  Fouzi 

SAGER TIL EFTERRETNING: 

69. Orientering   

 

▪ Formanden 

     

▪ Skolelederen 

 

▪ Skoleudviklingssamtale. 

 

 

 

 

 

• Rød Fløj: 

  

 

• Gul Fløj 

 

 

• Grøn Fløj 

 

Centerklasserne 

▪  

 

SFO 

▪   

 

Medarbejderrepræsentanterne 

▪  

Elevrådet 

  

 

 

 

Skoleledelsens forslag til beslutning: 

 – til efterretning  

 

(J.nr.) – PE 

 

Bilag: 2024-12-12 Sagsliste 

 

Beslutning: PE informerede om skoleudviklingssamtalen den 13. marts 2025. Skulle bestyrel-

sen have lyst til at deltage giv endelig Peter eller Rasmus besked. LO og AØ fortæller om nye 

tiltag ift. Besøg i kirken. Vi skiftes mellem årgangene i december. På den måde er der plads til 

krybbespil samt besøg i kirketårnet og lære om orglet.  
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Indskrivningen begynder så småt. Der er 60 på indskrivningslisten, hvilket tegner til 3 klasser 

på kommende 0. årg. Der drøftes nybyggeri ved Ulvehavevej. Der er ca. planlagt 24 boliger. 

Elevrådet fortæller om juleklippedag. Fantastisk tur til Berlin, hotellet var godt. Zoo var lidt 

fladt      . Der var en del besøg på diverse historiske steder. Det var godt. Sluttede af med 

håndboldkamp. Det var rigtig fedt.   

Centerklasserne har Lucia i morgen. Der er travlt med nye elever og lærere/pædagoger.  

Teamsamarbejdet er centralt for at få skabt en tryg og god hverdag.  

AØ og LO fortæller om Rosas begravelse. Lige i hendes ånd – både trist og fint. Når desværre 

er endt sådan, kunne det ikke være foregået bedre. Sorghandleplanen opdateres, hvor vi sam-

ler på gode handlinger. Dette er fast procedure på skolen. Vigtigt at vi holder fast i at alle år-

gange, er med til mindestund, hvis der sker dødsfald mv. Det er også en del af dannelsesidea-

ler og er vigtig læring i forhold til at fællesskabet også står, når livet er svært.    

 

 

SAGER TIL DRØFTELSE: 

 

70. Timefordelingsplanen 2025-26 

På sidste bestyrelsesmøde bakkede bestyrelsen op om en kommende timefordelingsplan, og ledel-

sen lovede at vende tilbage, når vi var kommet lidt nærmere en endelig timefordelingsplan. Vores 

kommende timefordelingsplan er, en kombination af den ”nye” (som ikke er helt færdig besluttet) 

og den officielle fra undervisningsministeriet (som er uændret i forhold til i år). Fordelingen ligger 

klar for mellemtrin og grøn fløj, men den endelige fordeling af faglektioner i rød fløj er ikke drøftet 

endnu, men den kortere skoledag står stadig ved magt. Konkret betyder det at skoledagen for 0. – 3. 

årgang forkortes med 2 lektioner og 2 klokketimer pr. uge. Den videre tilrettelæggelse af timeforde-

lingen vil fortsætte i tæt samarbejde med de enkelte afdelinger. Det er naturligvis vigtigt at persona-

let er involveret/bliver taget med i processen. 4. årgang reduceres med 1 lektion og 1 time. Dvs. at 

kommende 4. årgang ikke har lang dag om tirsdagen. 

 

(J.nr.) – PE 

 

Skoleledelsen forslår at Anne Mette og Peter, i samarbejde med medarbejderrepræsentanterne, 

fremlægger timefordelingsplanen for 2025-26. 

 

Bilag: 2024-12-12 timefordelingsplan 2025-26 

 

Beslutning: AØ og PE fremlægger timefordelingsplanen. Bestyrelsen drøfter positive intentio-

ner omkring tysk på 5. årg. Bestyrelsen italesætter ligeledes at det er godt med en kortere sko-

ledag for de yngste. Konkret betyder det, en kortere skoleuge på 2 timer i indskolingen samt 

45. min kortere skoleuge på 4. årg.   
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71. Budget 2024 og et forsigtig kik ind i 2025-26 

Traditionen tro kaster vi lige et blik for det forventede lønbudget for afslutningen af 2024. Det vil 

dog være med de forbehold, som naturligt er til stede i budgettet idet skolerne først får lukket for 

kontering efter den 15. januar 2025. Der vil der fra dags dato og frem til medio januar stadig blive 

konteret på budgettet. Fx vil der være lønudgifter forbundet med at have praktikanter, som først af-

regnes i januar. Det forventede overskud på lønbudgettet indgår i en større økonomisk strategi for at 

imødekomme nedgang i elevtal i centerklasserne samt den politisk besluttede besparelse på 4%.  

På den måde kalder det også på en opmærksomhed på en forventet elevnedgang i centerklasserne på 

12-14 elever og med sidste visitering for øje, hvor skolen fik visiteret 1 barn af en liste på knap 20 

forventes der derfor nedgang. Dette hænger tæt sammen med kommunens Børne- og Unge politik.  

Desuden ser vi ind i en kommende 0. årgang med 3 klasser på årgangen.  

  

(J.nr.) – PE 

 

Skoleledelsen forslår at PE/AØ informerer om årets status på lønbudgettet.     

 

Bilag: 2024-12-12 Budget 2024.  

 

Beslutning: PE orienterede om budgettet. Bestyrelsen bakkede op om at gemme overskuddet 

til evt. nedgang i elevtal i Centerklasserne. Der er tale om 18 elever, som afslutter deres 9. 

klasse i 2025, hvilket er en forholdsvis stor elevnedgang. Det er svært at vurdere, på hvilken 

måde den nye B&U politik slår igennem allerede nu i forhold til færre visiteringer. Det følger 

vi nøje og får en fornemmelse for til februar visiteringerne. Allerede nu arbejder ledelsen med 

tilretninger på personalesiden. Fx hvis der en kollega der går på pension, ansættes der ikke 

nødvendigvis i forholdet 1:1. Godt at vi har en robust økonomi på almendelen til at være stød-

pude.  

 

72. Sikker skolevej 

I lyset af debatten om trafikreguleringen omkring Mølholm Skole, kan bestyrelsen overveje om der 

skal yderligere dialog til med forvaltningen vedr. Mølholm Landevej og Hesselbjerg. Der er flere og 

flere der passerer ved Stenhovedet, når de skal over Hesselbjerg. Der kunne også åbne op for ønsket 

om skolepatrulje ved Mølholm Varmeværk, som har været et ønske længe.   

  

(J.nr.) – PE 

 

Skoleledelsen og formanden forslår at bestyrelsen drøfter trafiksikkerheden omkring Mølholm 

Skole.     

 

Bilag:  

 

Beslutning: I lyset af høringssvar og trafikmåling overvejer bestyrelsen en ny kontakt til tek-

nisk forvaltning (Majken). Der er muligheder for forskellige forsøgsordninger med trafikre-

gulering i bestemte tidsrum. Bestyrelsen ønsker at spørge forvaltningen om gode løsninger for 

børnene på Mølholm Skole. Der er enighed i bestyrelsen om at gå i yderligere dialog med for-

valtningen. Det er en generel holdning i bestyrelsen at vi både kan arbejde på den korte bane i 

forhold til forbedringer af trafiksikkerheden men og en erkendelse af, at det også kan tage 
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nogle år inden vi høster af vores indsats. Der kan være indsatser ved varmeværket. Ensret-

ning kan også være en mulighed. Der er også forskellige digitale løsninger. Obs. på Vejle Spil-

devand der skal grave halvdelen af Mølholm op.  

 

SAGER TIL BESLUTNING: 

 

73. Evt. yderligere kontakt til forvaltningen vedr. sikker skolevej    

  

(J.nr.) – PE 

 

  

Bilag:   

  

Beslutning:  

Der nedsættes gerne en gruppe fra bestyrelsen. Elevrådet kan involveres ift. Kampagne.  

Udvalget består af Rasmus, Lars, Rikke og Peter.   

 

Flyer:  

Bestyrelsen ønsker alle børn, forældre og ansatte en rigtig jul samt et lykkebringende nytår. TAK 

for 2024 – vi glæder os til 2025       

 

 

 

 

________________________________                   ____________________________________ 

Rasmus Bjerre   Kristina E. Andersen 

 

 

________________________________                    _____________________________________              

Fouzi Abedelrazik   Janne K. Madsen 

 

 

________________________________                     _____________________________________ 

Lars Buksti    Rasmus Kjeldgaard 

 

 

________________________________                     _____________________________________ 

Lotte Nygaard Holbech    Rikke Knudsen  

 

 

_________________________________                    _____________________________________ 

Lotte Blichfeldt    Elevrådsnæstformand Villum R. Overgaard 

 

_________________________________      

Elevrådsformand Siggi W. Jensen 
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Mødet afsluttet kl.   

Næste møde:  

 

  


